

柬埔寨 ~ 王国之旅(暹粒/金边)

CAMBODIA~KINGDOM OF WONDER SIEM REAP/PHNOM PENH

Tour Code: PRS-4



Cambodia
柬埔寨

FREE 免费

- 一小时全身按摩 ·
1 Hour Body Massage
- 或or
- 一小时足部按摩 ·
1 Hour Foot Massage



Baphoun Temple
巴普昂寺



Srah Srong
古代圣池



Wat Phnom
塔子山



Angkor Wat
吴哥窟

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Chau Say Tevoda
周萨神殿



Silver Pagoda
银阁寺



Bayon Temple
巴戒庙



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ SIEM REAP

(MOB/D)

- ☑ Tonle Sap Lake (Include boat ride)
- ☑ Les Artisan D' Angkor
- ☑ Gems Gallery
- ☑ Khmer Traditional Apsara Dancing Show

D2

SIEM REAP 🚗 ANGKOR WAT 🚗 SIAM REAP

(B/L/D)

- ☑ South Gate of Angkor Thom
- ☑ Bayon Temple
- ☑ Baphoun Temple
- ☑ Elephant Terrace
- ☑ Leper King Terrace
- ☑ Prasat Suor Prat
- ☑ Chau Say Tevoda
- ☑ Thommanom Temple
- ☑ Ta Kao Temple
- ☑ Angkor Wat
- ☑ Ta Prohm Temple
- ☑ Srah Srong
- ☑ Pre Rub Temple

D3

SIEM REAP 🚗 PHNOM PENH (WITHOUT ESCORT GUIDE)

(B/L/D)

- ☑ Cambodia Royal Palace
 - ☑ Silver Pagoda
 - ☑ Chaktomuk River (include boat ride)
 - ☑ Cambodia Naga World Casino
- *Free 1 Hour Massage (foot or body)

D4

PHNOM PENH

(B/L/D)

- ☑ Independent Monument
- ☑ Victory Monument
- ☑ Wat Phnom
- ☑ Central Market
- ☑ Factory Outlet Shop

D5

PHNOM PENH ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

SIEM REAP

- ◆ **Tonle Sap Lake** - Take boat to visit Floating Village, see the ways people living on floating house, school, church.
- ◆ **Les Artisan D' Angkor and Handicraft Shop** - Enjoy the local craving craft and shopping.
- ◆ **Phimeanakas** - Is a small, laterite Hindu Temple in the shape of a three stepped pyramid.
- ◆ **Elephant Terrace** - The Royal Terraces, comprising of the Terrace of the Elephants to the South and the Terrace of the Leper King to the North, form the Eastern boundary of the Royal Palace grounds.
- ◆ **Chau Say Tevoda** - It is also called the Twelve Pagoda Temple because the pagoda is carved with different animals, similar to the twelve zodiac signs.
- ◆ **Ta Prohm Temple** - also called as 'Tomb Raider Temple', Ta Prohm is cloaked in dappled shadow, its crumbling towers and walls locked in the slow muscular embrace of vast root systems.
- ◆ **Srah Srong** - The Royal Bathing pool is a large pond East of Angkor's capital Angkor Thom.

PHNOM PENH

- ◆ **Cambodia Royal Palace** - Constructed in 1886 by King Norodom. Stroll through its beautiful gardens while admiring the various pagoda style structures.
- ◆ **Chaktomuk River** - Southeast Asia's largest freshwater lake is one of the world's richest inland fishing grounds.
- ◆ **Independence Monument** - Capital of Cambodia, built in 1958 to memorialize Cambodia's independence from France in 1953.
- ◆ **Victory Monument** - It is a modern reinterpretation of traditional Khmer architecture.
- ◆ **Wat Phnom** - Build in 1372, is the tallest religious structure in the city, The pagoda was given the name of Wat Preah Chedey Borapaut. Wat Phnom is the central point of Phnom Penh.
- ◆ **Central Market** - Is a large market constructed in 1937 in the shape of a dome with four arms branching out into vast hallways with countless stalls of goods.



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

★ Khmer Traditional Apsara Dancing Show

★ Khmer Cuisine

★ Western Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Sokchea Angkor Hotel

x2 Nights

✓ The Onra Hotel- Phnom Penh

x2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Tonle Sap Lake
洞里萨湖



Khmer Traditional Apsara Dancing Show
高棉Apsara传统舞蹈表演



Cambodia Royal Palace
柬埔寨皇宫



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 暹粒 (机上用餐/晚)

- ☑ 洞里萨湖 (含船游)
- ☑ 阿迪珊雕刻学院
- ☑ 珠宝中心
- ☑ 高棉Apsara传统舞蹈表演

第二天 暹粒 🚗 吴哥窟 🚗 暹粒 (早/午/晚)

- ☑ 南城门
- ☑ 巴戒庙
- ☑ 巴普昂寺
- ☑ 空中宫殿
- ☑ 斗象台
- ☑ 癞王台阶
- ☑ 悦兵台
- ☑ 12生肖塔
- ☑ 周萨神殿
- ☑ 塔玛依殿
- ☑ 小吴哥庙
- ☑ 塔普伦殿
- ☑ 古代圣池
- ☑ 变身塔

第三天 暹粒 🚗 金边 (无陪同导游) (早/午/晚)

- ☑ 柬埔寨皇宫
- ☑ 银阁寺
- ☑ 四臂湾 (含船游)
- ☑ 柬埔寨最大国际赌场

*免费1小时 (足部或全身) 按摩

第四天 金边 (早/午/晚)

- ☑ 独立纪念碑
- ☑ 胜利纪念碑
- ☑ 塔子山
- ☑ 中央市场
- ☑ Factory Outlet 购物中心

第五天 金边 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

暹粒

- ◆ **洞里萨湖** - 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的房子, 学校, 餐厅, 教堂。
- ◆ **阿迪珊雕刻学院和手工艺品中心** - 欣赏当地的雕刻工艺, 并在手工艺品中心购物。
- ◆ **空中宫殿** - 是吴哥王宫中的一座神庙, 当时通王城中最高的建筑。
- ◆ **斗象台** - 建于12世纪末, 是吴哥国王选坐骑的地方南部的梯级以三头饰的大象为柱, 象鼻卷着莲花。平台的墙壁则雕上狮子和神鸟。
- ◆ **十二生肖塔** - 也叫十二塔庙, 因为塔上雕刻不同的动物, 类似十二生肖。
- ◆ **塔普伦殿** - 塔普伦被称为“古墓丽影神庙”, 笼罩在斑驳的阴影中, 其摇摇欲坠的塔楼和墙壁被巨大的根系缓慢而有力的拥抱所包围。
- ◆ **古代圣池** - 也被称之为皇家浴池是吴哥首都吴哥城以东的一个大池塘。

金边

- ◆ **柬埔寨皇宫** - 王宫坐落于柬埔寨首都金边东面, 面对四臂湾, 属于高棉式建筑, 造型美观, 表面进步辉煌。
- ◆ **四臂湾** - 由湄公河、洞里萨河、巴沙河交汇而行程。
- ◆ **独立纪念碑** - 此纪念碑建于1958年, 为了纪念1953年结束法国在柬埔寨当地统治。
- ◆ **胜利纪念碑** - 了解柬埔寨与越南间的历史故事, 也是当地市民的休闲之处。
- ◆ **塔子山** - 金边唯一的山丘, 塔子山的寺庙金碧辉煌, 庙里供奉释迦摩尼佛, 是当地市民的祈福休闲的地方。
- ◆ **中央市场** - 商场表面看来是圆弧型, 建筑风格是法式风味。



✓ 4早餐 / 3午餐 / 4晚餐

风味餐:

★ 高棉Apsara传统舞蹈表演+柬埔寨特色餐

★ 高棉特色餐

★ 西餐



入住酒店或同级酒店 (4晚)

✓ 暹粒速济吴哥酒店

x2晚

✓ 金边昂拉酒店

x2晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

柬埔寨 CAMBODIA



货币 Currency 	Cambodian Riel - KHR 柬埔寨瑞尔 - KHR	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	10000 KHR = MYR 11 10000 瑞尔= 马币 11 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Cambodia : +855 柬埔寨 : +855
电压 Voltage 	Voltage - 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin Type C - 两脚圆型插头 / 2 Round Pin
时差 Time Different 	Cambodia (Siem Reap)- Malaysia is 1 hour ahead of Cambodia Cambodia (暹粒) 标准时差慢 马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

